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 Yakınlarını der�n 
b�r üzüntüye boğan bu bek-
l e n m e d � k 
ölümle �lg�l� ge-
l�şmeler, yetk�-
l�ler tarafından 
kamuoyu �le 
paylaşılacak.

 Ek�pler�n yaptığı �n-
celeme sonucunda, Top-
can'ın cansız beden� R�ze 

Adl� Tıp Kurumu morguna 
kaldırıldı. Ölüm sebeb�n�n 
bel�rlenmes� �ç�n otops� ya-
pılacağı b�ld�r�ld�. Olayla �l-
g�l� soruşturma sürüyor.

 R�ze'n�n Çamlıbel 
Mahalles�'nde yaşayan 52 
yaşındak� İlknur (Kevser) 
Topcan'dan 3 gündür haber 
alamayan yakınları, end�şe 
�ç�nde durumu pol�se b�ld�r-
d�. Olay yer�ne gelen pol�s 
ve sağlık ek�pler�, eve g�r-
d�kler�nde Topcan'ın hayatı-
nı kaybett�ğ�n� bel�rled�.

 Enerj� Çalışanları 
Send�kası Genel Başkanı 
Hulus� Bıyıklı, send�ka ku-
ruluşunda bazı kes�mler�n 
rahatsız olduğunu bel�rte-
rek, at �z�n�n �t �z�ne karıştı-
ğını �fade ett�.
 Enerj� Çalışanları 
Send�kası Genel Başkanı 
Hulus� Bıyıklı yaptığı açık-
lamada, “Öncel�kle herkese 
kazasız belasız çalışmalar 
d�l�yorum. B�zler Enerj� Ça-
lışanları Send�kasını kur-
duk ve g�derek büyüyen b�r 
send�ka olduğumuzdan do-
layı bazı k�ş�lerde rahatsız-
lık oluşturmuş ve bu rahat-
sızlık öyle b�r boyuta gelm�ş 
durumda k� çamur at �z�n� 
geçm�ş durumda. B�zler 

Enerj� Çalışanları 
Send�kasını h�çb�r 
yapının uzantısı 
veya devamı ola-
r a k  k u r m a d ı k ” 
ded�. 
 Enerj� Ça-
lışanları Send�ka-
sı Genel Başkanı 
Hulus� Bıyıklı yap-
t ı ğ ı  a ç ı k l a m a-

da,”finansmanı �şç�ler�n ken-
d�s� olup h�çb�r oluşumdan 
tek kuruş destek yada 
bağış almadan de-vam ed�-
yoruz. Şunu bel�rtmek �ste-
r�m b�zler ağır b�r yükün altı-
na g�rd�k bu yoldan b�zler� 
çev�rmek �steyecekler vaz-
geç�rmek �steyecekler hatta 
daha �ler� g�d�p �ft�ralara ata-
caklar ama b�zler� bu yol-
dan ger� döndüremeyecek-
ler. S�zlerden r�-cam bu tarz 
tartışmalara g�rmeden yo-
lumuza devam edel�m. 
Enerj� Çalışanları 
Send�kasını bu 
tarz tartışmalara 
sokmaya yıprat-
maya çalışanlara 
pr�m vermeyel�m”

 CHP Trabzon M�lletvek�l� S�bel 
Su�çmez çayda taban fiyatın açıklan-
ma şekl�ne d�kkat çekerken, “devlet, ü-
ret�c�ye ş�md� 13 l�radan ürününü sattır-
dı. B�r hafta taban fiyatı açıklamadılar. 
Her sezon taban fiyat basın toplantıla-
rıyla açıklanırken, bu kez b�r 
gece b�r Tw�tter den acıkan-
dı Bunlar yetmezm�ş g�b� 
b�rde Çaykur dekar başına 
50 k�lo alıyorum ded�. Çay 
öyle az toplanarak alınacak 
b�r ürün değ�l” ded�.

 2024 yaş çay bedel�n� hükü-
met�n değ�l, özel sektörün bel�rled�ğ� 
�dd�a ed�ld�.
 Tarım ve Orman bakanlığı 11 
Mayıs 2024 yılı yaş çay taban fiyatını k�-
logram başına 17 l�ra olarak açıkladı., 
Bakanlık, üret�c�lere ver�len destekle-
me edel�n�n �se 2 l�ra olarak bel�rled�ğ� 
�fade ed�ld�. 11 l�radan 19 l�raya güncel-
lenen yaş çay alım fiyatına tepk�ler d�n-
mek b�lm�yor. Katıldığı b�r TV programı-

na �kt�dara eleşt�r�ler�n� d�le get�ren Su-
�çmez, “artık devlet değ�l, özel sektör ta 
ban fiyatı bel�rl�yor” sözler�yle �kt�dar 
part�s�ne yüklend�. CHP Trabzon M�llet-
vek�l� Av. S�bel Su�çmez konuyla �lg�l� 
olarak şunları söyled�.
 “Çay emekç�ler�m çaylarını top-
lamaya, hasat yapmaya başladı. İkt�-
dar �se sess�z kaldı. Tam 7 gün sonra 
Karaden�z’ de çay üret�c�s�, ürett�ğ� ürü-
nün eder�n� b�lmeden ürünü topladı. Ve 

�lk kez G�resun’da b�r özel sektör fabr�-
kası 1 l�radan çay almaya başladı. Y�ne 
çok gar�pt�r bu sefer R�ze’de y�ne fiyat 
açıklanmadan günler önces�nde b�r ö-
zel sektör firması 19 l�radan çay alaca-
ğını �lan ett�. K�mse bunun b�r rastlantı 
olduğunu söylemes�n. K�m bel�rl�yor ta-
ban fiyatı? Tam bulunduğumuz bu nok-
tadan baktığımızda, bu firmaların açık-
lamalarını gördüğümüzde üret�c�n me-
rakla bekled�ğ� ve hayal kırıklığı yaşadı, 
bu fiyatı özel sektör bel�rled�” ded�

2'de

3'de

R�ze’de doğuştan kalp rahatsızlığı bulunan �k� fark 
lı �k�z bebek �ç�n İstanbul Cem�l Taşçıoğlu Şeh�r Has-
tanes�nden özel ek�p gelerek amel�yat yaptı.

R�ze’n�n Çayel� �lçes�nde Şa�rler deres�nde yapı-
lan ıslah çalışması kapsamında Esk�pazar Mahal-
les� Yusuf Kurçenl� Caddes�nde kapatılan yol trafi-
ğe yen�den açıldı.

Çayel�’n�n uzun süred�r devam eden su sorununu 
çözmek amacıyla başlatılan Sesl�dere İçme suyu 
Projes�'n�n �hales� başarıyla tamamlandı. Projen�n 
�hales� 378.904.000,00  bedelle Ekş� İnşaat Taah-
hüt Madenc�l�k Enerj� Üret�m L�m�tet Ş�rket� tara-
fından kazanıldı ve sözleşme �mzalandı.

 Sanay� ve Teknoloj� Bakanı Mehmet Fat�h Kacır b�r 
d�z� z�yaret ve temaslarda bulunmak üzere R�ze’ye geld�.
 Bakan Kacır R�ze programı kapsamında �lk olarak 
R�ze Val�l�ğ�n� z�yaret ett�. Val�l�k b�nasında Val� İhsan Sel�m 
Baydaş ve �l protokol üyeler� tarafından karşılanan Bakan Ka-
cır, Val�l�k şeref defter�n� �mzalamasının ardından Val� Baydaş 
�le Val�l�k makamında b�r süre görüşerek �l�m�z�n genel duru-
mu ve yapılan çalışmalar konusunda b�lg� aldı.

İl Başkanı H�kmet Ayar görevden sürec� �le �lg�l� uzun süred�r 
teşk�latlarda bulunduğunu b�rçok kademede görev yaptığını 
bel�rterek “Artık b�r yerde durmak gerekt�ğ�n� düşünüyorum. 
Tab� bunu söylerken şöyle ger�ye doğru kısaca bakmak lazım. 
Geçm�ş dönemlerde Teşk�lat Başkanlığı yaptım. S�yas� Huku-
k� İşler derken 2011’�n başında da İl Başkanı görev�nde bulun-
dum. 4 yıl İl Başkanı oldum. Sonra nas�p oldu M�lletvek�ll�ğ� 
yaptım. 

 Cumhur�yet Halk Part�s�’-
n�n R�ze’de düzenleyeceğ� ve Ge-
nel Başkan Özgür Özel’�n de katı-
lacağı çay m�t�ng�n�n tar�h� güncel-
lend�.
 CHP R�ze İl Başkanlığın-
dan yapılan açıklamada; “Daha 
önce 01 Haz�ran Olarak açıklamış 
olduğumuz Çay M�t�ng�n�n tar�h� 02 

Haz�ran Pazar Günü ola-
rak yen�den güncellen-
d�”
 A ç ı k l a m a d a ; 
“Çay’a ve Çay Üret�c�le-
r�ne sah�p Çıkmak �ç�n 
Genel Başkanımız Öz-
gür Özel'�n katılımıyla 
düzenlenecek olan Çay 
M�t�ng� 02 Haz�ran Pa-
zar Günü Saat 13.30 'da 

R�ze 15 Temmuz Demokras� ve 
Cumhur�yet Meydanında gerçek-
leşt�r�lecekt�r. Cumhur�yet�n ürünü 
olan Çay tarımına sa-
h�p çıkmaya devam 
edeceğ�z. M�t�ng�m�-
ze tüm halkımız da-
vetl�d�r” den�ld�.
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AK PARTİ RİZE'DE HİKMET 
AYAR DÖNEMİ SONA ERDİ

BAKAN KACIR : BU ÜLKEDEN NİCE SELÇUK 
BAYRAKTARLAR, AZİZ SANCARLAR ÇIKACAK
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DOĞUŞTAN KALP HASTALIĞI OLAN İKİZ 
BEBEKLER BAŞARIYLA AMELİYAT EDİLDİ

ÇAYELİ’NDE YAŞANAN VAHİM OLAY 
SONRASI KAPALI YOL AÇILDI
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ÇAYELİ'NİN SU SORUNU ÇÖZÜME KAVUŞUYOR



 AK Part� R�ze İl Başkanı 
H�kmet Ayar gündeme da�r açıkla-
malarda bulundu.

VATANDAŞLARIMIZIN 

TOPLUMUN 

SONUÇLAR HEDEFLEMİŞTİK

TERCİHİ HER ZAMAN 

 Seç�m sonuçlarıyla �lg�l� 
değerlend�rme de bulunan İl baş-
kanı Ayar “Sonuçları şöyle b�r �r-
deleyecek olursak ; B�z �k� �lçe kay-
bett�k ama daha önce kaybett�ğ�-
m�z �k� �lçey� de ger� aldık. B�r bel-
de beled�yem�z� kaybetm�ş olduk. 
2019 seç�mler�nde İl genel mecl�s 
üyeler�m�z�n 25’� b�zdeyd� ş�md� 
24’ü b�zde. Başkanlık olarak, üye-
l�k olarak çok fazla b�r kayıp yok a-
ma geçm�ş seç�mlere oranla aldı-
ğımız oy oranında düşme var. Bu-
nun b�r kısmı seç�me katılmayan-
lar. Seç�me katılmayan seçmen-
ler�m�z�n b�r m�ktarı da  başka par-
t�lere oy vermek suret�yle b�r de-
ğerlend�rme yaptı. En yüksek oy 
oranı aldığımızda da seçmenler�-
m�z�n vatandaşlarımızın terc�h� 
her zaman başımızın üzer�ne ol-
muştur. Ş�md� de öyle. Net�ce �t�-
barıyla eks�kler�m�z olmuştur, �le-
t�ş�m sorunlarımız olmuştur. Baş-
ka konular olmuştur k� oy oranı-
mız da bu düşme gerçekleşm�şt�r. 
Bunu mutlaka �rdeleyeceğ�z. Bun-
dan sonrak� süreçte b�ze düşen 
ne varsa göreve gelecek olan ar-
kadaşlara destek vermek suret�y-
le onlar ne kadar b�zden destek �s-
terse o kadar destek vermek su-
ret�yle tekrar R�ze’de ve Türk�ye’-
de AK Part�’n�n en yüksek dönem-
ler�ne ulaştırmak �ç�n b�r proje or-
taya çıkacak b�z y�ne buna katkı 
vermeye devam edeceğ�z �sm�m�-
z�n önümüzde b�r sıfatımızın ol-
masına gerek yok”ded�.

TARAFINDAN VERİLİYOR

ORANINA GÖRE 2024’TE 
MERKEZ İLÇE 2019 OY 

 AK Part�’n�n sürekl� ken-
d�n� yen�leyen b�r s�yas� part� oldu-
ğuna değ�nen İl Başkanı Ayar “B�z 
�lk kongreler�m�z de seç�mler�m�z-
de b�le hem mecl�stek� m�lletvek�l� 
sayılarımıza genel kadrodak� de-
ğ�ş�kl�klerde her seç�mde m�llet-
vek�ller� oranlarınızı değ�şt�rm�ş�z 
%50 oranında ortalama yen�len-
m�ş�z. Yen� k�ş�lere ve gençlere ön-
cel�k verm�ş�zd�r. Her kongre dö-
nem�nde teşk�latlarımızı tazele-
m�ş�zd�r. Beled�ye seç�mler�m�zde 
keza b�z�m kadar kend�s�n� yen�le-
yen düzenleyen b�r başka s�yas� 
part� yoktur. Halkımız b�z� bu yüz-
den 22 yıldır �kt�darda tutuyor. B�z 
kend�ler�n� sürekl� yen�leyen b�r 
kadroyuz. Bu dönem bu yen�len-
meye paralel olarak sadece �s�m-
ler bazında yen�lenme değ�l, san-
k� başka tarz yen�lenmey� de seç-
men�m�z�n �sted�ğ�n� �zlen�m�n� gör-
müş olduk. Toplum ne �st�yorsa 
AK Part� budur. B�z toplumun ta 
kend�s�y�z. Toplumun beklent�ler�-
ne göre şek�llenen b�r s�yas� part�-
y�z. Bundan sonra da böyle olma-
ya devam edecekt�r” ded�.

ŞEKİLLENEN 

BAŞIMIZIN ÜZERİNE 

İSTEDİĞİNİ, NİYETİNİ 

BEKLENTİLERİNE GÖRE 

 İl Başkanı H�kmet Ayar gö-
revden sürec� �le �lg�l� uzun süred�r 
teşk�latlarda bulunduğunu b�rçok 
kademede görev yaptığını bel�r-
terek “Artık b�r yerde durmak ge-
rekt�ğ�n� düşünüyorum. Tab� bunu 
söylerken şöyle ger�ye doğ-ru kı-
saca bakmak lazım. Geçm�ş dö-
nemlerde Teşk�lat Başkanlığı yap-
tım. S�yas� Hukuk� İşler derken 
2011’�n başında da İl Başkanı gö-
rev�nde bulundum. 4 yıl İl Başkanı 
oldum. Sonra nas�p oldu M�lletve-
k�ll�ğ� yaptım. Esasen 24 Haz�ran 
2018’de kend� �fademle jüb�lem� 
yaptığımı düşünmüştüm. Akt�f s�-
yasetten ayrıldım ama b�z AK Par 
t�‘ye mal olmuş mutfağın her aşa-
masında çalışmış b�r� olarak, sa-
dece organ�k görevlerden ayrıl-
mış oldum. Daha sonra koord�na-
törlük görev� �le Genel Merkez�-
m�z çeş�tl� �llerde görevlend�rme-
ler de bulundu ve b�rçok �lde gö-
rev yaptım. 1 Mart 2023 tar�h�nde 
Genel Merkez Teşk�lat Başkanlı-
ğımızın görevlend�r�lmes� �le Baş-
kanlığımıza atandım. Altını ç�ze-
rek söyleyey�m üç aylığına aslın-
da seç�mlerle orantılı olarak b�r gö-
revlend�rme yapıldı. Seç�mden 
sonra ayrılma ops�yonum vardı a-
ma o ops�yonu bana Teşk�lat Baş-
kanım o zaman kullandırmadı. A-
kab�nde kongreler ded�ler, kongre 
ertelen�nce, seç�mler derken  bu-
günlere kadar geld�m. Her defa-
sında ben teşk�lat başkanıma bu-
nu söylüyordum net�cede b�r yu-
muşak geç�ş yapalım uygun b�r ar-
kadaşa görev� tesl�m edel�m de-
m�şt�m” �fadeler�n� kullandı.

OLMUŞTUR

SEÇMENLERİMİZİN 

ÇÜNKÜ  DAHA GÜZEL 

 BİZ SEÇMENİN ANLATMAK 

ANLIYORUZ

 Seç�m sonuçlarını R�ze’-
de b�r öncek� seç�mlere göre kı-
yasladığını bel�rten İl Başkanı A-
yar “2023 m�lletvek�l� seç�mler�n-
de Türk�ye �k�nc�s�y�z. 31 Mart se-
ç�mler�n de Türk�ye b�r�nc�s�y�z en 
yüksek oy olan �l sıralamasında �l 
beled�yes� olarak b�r�nc� sırada-
yız. Tüm b�r�nc�l�kler b�zde olması-
na rağmen ben her �k� seç�m so-
nucunda R�ze ölçeğ�nde R�ze’y� 
kend� �ç�nde kıyasladığımızda 
geçm�şten günümüze kıyasladı-
ğımızda kend�m� başarılı addet-
med�m. Çünkü  daha güzel sonuç 
lar hedeflem�şt�k. Türk�ye genel�n-
de d�ğer �llere bakacak olduğu-
muzda h�ç k�mse R�ze başarısız 

demez, de-
m � y o r  d a 
zaten. Affımı 
�stememle �l-
g�l� curcuna 
kopmasının 
neden� de Tür-
k�ye genel�n-
de Türk�ye b�-
r�nc�s� olma-
sına rağmen 
R�ze �l başka-
nının affını �s-
temes�. B�z 
kend�m�z� ba-
şarılı addet-

m�yoruz çünkü geçm�şte b�z kend� 
başımıza %76 oy alan b�r part�y�z. 
Ortaklarımız olmadan ş�md� bak-
tığımızda o oranı %55, 58, 59’lara 
�nm�ş �se bu sayıları bu nu �rdele-
mek lazım. Artık yen� arkadaşlara 
bu görev� tevd� etmen�n daha sağ-
lıklı sonuçlar vereceğ�n� düşüne-
rek bu görevden affımızı talep 
ett�k. Bulunurken de elbette 
Genel Merkez Teşk�lat Başkanlı-
ğımızla konuşarak yaptık. Yoksa 
ne pahasına olursa olsun ben g�-
d�yorum şekl�nde b�r lüksümüz 
yok” ded�

 B�z 2002’de �lk seç�m� yap-
mış 3 Kasım seç�mler�nde akab�n 

de 2004 beled�ye seç�mler�, 2007 
referandum, 2007 y�ne m�lletvek�l� 
seç�m�, 2009 beled�ye seç�m�, bu-
günkü oy oranlarına yakın oy al-
mıştık %38 almıştık.%47’den 38’-
e düşmüştük b�r takım �nsanlar 
AK Part� b�tt� dem�şt� ama Sayın 
Cumhurbaşkanımız d�yor ya “b�z 
b�tt� demeden h�çb�r şey b�tmez” 
öyle de oldu. İk� sene sonrası 
2011 seç�mler�nde b�z y�ne tekrar 
ben�mde �lk defa  İl Başkanı ola-
rak g�rd�ğ�m seç�mlerde b�z tekrar 
%47’ler� gördük. Dolayısıyla b�z 
seçmen�n anlatmak �sted�ğ�n�, n�-
yet�n� anlıyoruz. Ona göre tedb�r-
ler�m�z� alıyoruz. B�l�msel olarak 
araştırmalar yapılıyor. Araştırma 
ş�rketler� çalışmalar yapıyor. Bü-
tün bunların dışında hem kadro-
larda yen�lenme, söylemde �ş tut-
ma bazında belk� bakanlıklar ba-
zında, belk� bürokras�. Bütün bun-
lar masaya yatırılıyor. Bütün bun-
ların sonucunda gayet güzel b�r 
eylem planı ortaya çıkacaktır 
bütün bunları görüyoruz”ded�.

BU GÖREVLERİ ALIRKEN 
ÇOK SEVİNMEYECEĞİZ, 

VERİRKEN DE ÇOK 

 İl Başkanı Ayar “Ben ön-
cek� �l başkanlığı zamanımda da o 
zamanın Genel Başkan yardımcı-
larının m�safir etm�şt�m R�ze‘de. 
Onlar g�derken kend�ler�ne şöyle 
b�r talepte bulunmuştum. Ne olur 
�l başkanlarımıza 3 yıldan fazla 
görev yaptırmayın hatta benden 
başlayın dem�şt�m. B�zler bu gö-
revler� alırken çok sev�nmeyece-
ğ�z, ver�rken de çok üzülmeyece-
ğ�z bu mantal�tede bakmak la-
zım”ded�.

İL BAŞKANLIĞI KARARI 
SAYIN GENEL BAŞKANIMIZ 
VE CUMHURBAŞKANIMIZ 

BİR SİYASİ PARTİYİZ

 İl Başkanlığı bel�rlenme 
sürec� �le �lg�l� değerlend�rmede 
bulunan İl Başkanı Ayar: “Görev-
de b�r kadro doluyken o göreve �-
s�m aranmaz. Ş�md� b�z yer�m�z� 
boşalttık. Bu saatten sonra bu a-
raştırmayı Genel Merkez�m�z�n 
kend� kurumsal yapısı var. Kurum 
sal yapı �çer�s�nde çalışacak. Muh-
temelen önümüzdek� hafta koor-
d�natör m�lletvek�l� gönder�rler. Ko-
ord�natör m�lletvek�l� gelecekt�r, 
teşk�latlarımıza b�r temayül yapı-
lacaktır. Belk� b�raz daha kamu-
oyu yapılacaktır. Bütün bu faktör-
lerle b�r tesp�t yapılıp en az 3 �s�m 
Ankara’ya götürülür. Genel Mer-
kez Teşk�lat Başkanlığımız ön de-
ğerlend�rme yaptıktan sonra Ge-
nel Başkanımızın huzuruna çı-
kartırlar. En son karar orada ver�-
l�r. İl Başkanlığı kararı Sayın Ge-
nel Başkanımız ve Cumhurbaş-
kanımız tarafından ver�l�yor. B�ze 
de sorulursa b�zde b�r değerlen-
d�rmede bulunuruz” ded�.

ÜZÜLMEYECEĞİZ

BİZ KENDİMİZİ KENDİMİZLE 
KIYASLIYORUZ

 İlçe seç�m sonuçları ko-
nusunda değerlend�rmede bulu-
nan İl Başkanı Ayar “Ardeşen ve 
Çayel� İlçem�zdek� kaybetmem�z-
de b�z�m kend� �ç d�nam�ğ�m�z�n 
b�r m�ktar etk�s� oldu bunu söyle-
mek durumundayız. Esk� dönem-
de görev yapan arkadaşlar ş�md� 
görev yapan arkadaşlar ve veya 
farklı faktörler var. Ardeşen İlçe-
m�zde kaybett�k ama kazanan 
CHP beled�ye başkanı da oy kay-
bett�. Ardeşen’de CHP’n�n de oyu 
da düştü. Oradak� farklı s�yas� par 
t� adayı hem b�z�m oylarımızdan 
hem CHP’den b�r m�ktar oy aldı. 
Maalesef orada seç�m� kaybett�k. 
Yan� b�z Ardeşen’� kaybett�k ama 
Çayel�’n� kazanab�lecekken kay-
bett�k öyle b�r değerlend�rme ya-
pab�l�r�z. Ama onun yanında De-
repazarı’nda daha önce başka b�r 
part�den kazanmış olmasına rağ-
men b�z�m b�r öncek� �lçe Beled�ye 
başkanımız başka b�r part�den a-
day olmasına rağmen Derepaza-
rı‘nda gayet güzel b�r seç�m oy o-
ranıyla seç�m� kazandık. Kalkan-
dere’de b�z�m be-
led�ye başkanı-
mız b�zden aday 
adayı olmuştu. 
Göster�lme �mka-
nı da vardı ama 
anketler b�ze çok 
farklı göstergeler-
de bulundu. B�z�m 
terc�h�m�z yen� ar-
kadaş ım ızdan 
yana oldu. Fakat 
oradak� arkadaşı-
mız daha önce 
2014’te olduğu 
g�b� y�ne kend� nef-
s�ne yen�lerek, 
karşımıza aday 
olarak çıktı ama 
y�ne Kalkande-
re’y� ger� almış 
olduk. İk�zdere 
keza y�ne ger� alı-

nan �lçeler�m�z arasında. Genel 
toplama baktığımız zaman oy 
oranlarına baktığımız zaman b�z 
de b�r düşme var mı var o zaman 
b�z başarısızız belk� dem�yoruz 
ama başarılı olarak da kend�m�z� 
addetm�yoruz. B�z kend�m�z� ken-
d�m�zle kıyaslıyoruz” ded�.

İL GENEL MECLİSİ’NDE OY 
ORANLARIMIZI ARTIRDIK

 Seçmenler�n seç�me katı-
lımlarıyla �lg�l� düşüşler�n fazla ol-
duğunu bel�rten İl Başkanı Ayar 
“Katılım oranlarında çok c�dd� düş-
meler var. 2019 seç�mler�nde R�-
ze’den katılım oranımız 83.24 �-
ken 78.73’e düşmüştür. Bu c�dd� 
b�r orandır. Türk�ye genel�nde de 
yakın b�r düşme var. En düşük ka-
tılım oranı R�ze Merkez’de olmuş-
tur. Çünkü nasılsa Rahm� başka-
nın rak�b� yoktur düşünceyle katı-
lım oranı %71’e düşmüştür. İn-
sanlarımız sandığa g�tme gereğ� 
görmem�şt�r. Bunun sonucunda 
Türk�ye b�r�nc�s� olsak ta b�r oy 
kaybı yaşanmıştır. Merkez İlçe 
2019 oy oranına göre 2024’te �l 
Genel Mecl�s�’nde oy oranlarımızı 
artırdık. Genel mecl�s üyeler�ne 
bütün �lçelerde oy oranlarımızda 
düşme varken Merkez �lçede İl 
Genel mecl�s oy oranlarımızı art-
tırdık. Bununla alakalı b�r p�lot ça-
lışma gerçekleşt�rd�k. Bütün köy-
ler�m�zde g�d�lmed�k yer bırakma-
yarak, halkımızı d�nleyerek, b�r ça-
lışma gerçekleşt�rd�k. Bu çalışma 
nın karşılığını sandıkta almış ol-
duk”ded�.
 Son olarak İl Başkanı A-
yar “Ben sadece İl başkanlığı gö-
rev�n� bırakıyorum. Part�m�n kad-
rolarının emr�nde olacağım. Vere-
cekler� her görev�n �ç�nde olaca-
ğım. Makam mevk� olmadan �sm�-
m�n önünde her-
hang� b�r sıfat ol-
madan mutfak ça-
lışmaların ne ka-
dar lezzetl� oldu-
ğunu b�len b�r�s�-
y�m. Bu �ş�n �ç�nde 
olmaya devam e-
deceğ�m" ded�.
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 Recep Tayy�p Erdoğan 
Ün�vers�tes� Eğ�t�m Araştırma 
Hastanes� Yen�doğan Yoğun Ba-
kım Ün�tes�n�n çok gel�şm�ş ve 
üst düzey b�r yoğun bakım oldu-
ğunu vurgulayan Karac�, “İstan-
bul’da ben�m çalıştığım hastane-
de şu anda böyle b�r yoğun ba-
kım yok. Gerçekten hayran kal-
dım. Gen�şl�ğ�, ferahlığı, çalışan-
ların hastaya yaklaşımı gerçek-
ten örnek. Yoğun bakım şartları 
hemen hemen amel�yathane şart 
larına göre d�zayn ed�lm�ş rahat-
lıkla amel�yatta gerçekleşeb�l�r” 
d�ye �fade ett�.

 Kalp hastası �k�z bebek-
ler �ç�n İstanbul’dan özel ek�p 
geld�.
 R�ze’de doğuştan kalp ra-
hatsızlığı bulunan �k� farklı �k�z 
bebek �ç�n İstanbul Cem�l Taşçı-
oğlu Şeh�r Hastanes�nden özel 
ek�p gelerek amel�yat yaptı.

 Amel�yat gerekt�recek bo-
yuttak� doğuştan kalp hastalıkları 
çok nad�r görüldüğü �ç�n bölge-
m�zde bu alanda �ler� sev�ye cer-
rah� ek�p bulunmamaktadır.

 Prof. Dr. Al� Rıza Karac� 

ve Dr. Ertan Ulucan hocalarımı-
zın h�ç zaman kaybetmeden 
R�ze’ye gelmek �ç�n hazırlıklarını 
yaptıklarını bel�rten R�ze İl Sağlık 
Müdürü Dr. Mustafa Tepe, “Kıy-
metl� hocamız ve yanında y�ne 
bu alanda uzman hek�m olan Dr. 
Ertan Ulucan hocalarımızın gö-
revlend�r�leb�lmeler� �ç�n sağlık 
bakanlığımıza başvurduk. Ba-
kanlığımızda çok hızlı b�r şek�lde 
gereken resm� prosedürü hazır-
ladı” ded�.

 İl�m�z Recep Tayy�p Er-
doğan Ün�vers�tes� Eğ�t�m Araş-
tırma Hastanes� Yen�doğan Yo-
ğun Bakım Ün�tes�nde tak�p ve te-
dav�s� devam eden doğuştan 
kalp hastalığı olan �k� bebeğ�m�-
z�n tüm tıbb� �laç tedav�s�ne rağ-
men durumlarımın düzelmemes� 
üzer�ne çocuk kalp cerrah� �ht�ya-
cı ortaya çıkmıştır.

 Çocuk Kalp Damar Cer-
rah�s� Uzmanı Prof. Dr. Al� Rıza 
Karac�, “Sağlık müdürümüz b�ze 
ulaştığında durumu değerlend�r-
d�k. Buraya b�z �k� tane prematü-
re bebeğ�n akc�ğer ve kalp ara-
sındak� açık kalan damarını ka-
patmak �ç�n İstanbul’dan geld�k. 
Normalde bebekler�n İstanbul 
transfer� düşünülüyordu ancak 
hem bebek oldukları �ç�n hem de 
transfer�n zor ve tehl�kel� olma-
sından dolayı bu tür vakaların ya-
tak başında bulunduğu hastane-
de yapılması daha doğru olacağı 
düşünülmüştür. Bu yüzden be-
bekler�n İstanbul’a gelmeler�n-
dense b�z�m R�ze’ye g�d�p amel�-

yatlarını yapmanın daha sağlıklı 
olacağını düşündük ve akab�nde 
sağlık müdürümüz bakanlığımız-
dan �z�nler� hızlıca aldıktan sonra 
hemen R�ze’ye gelmeye karar 
verd�k” ded�.

 Bu sebeple �k� bebeğ�m�z 
�ç�n önces�nde üstün başarısını 
ve duyarlılığını b�ld�ğ�m�z İstan-
bul Cem�l Taşçıoğlu Şeh�r Hasta-
nes�nde görev yapmakta olan 
Prof. Dr. Al� Rıza Karac� hoca-

mızla temasa geç�p hasta b�lg�le-
r�n� �lett�k. Hocamız değerlend�r-
mes�nden sonra hastanın amel�-
yata alınması gerekt�ğ�n� ancak 
uçak ambulansla dah� olsa nakl�-
n�n hasta �ç�n b�r c�dd� r�sk oluş-
turma �ht�mal� olduğunu ve bu se-
beple kend�ler�n�n R�ze’ye gel�p 
hastayı yer�nde amel�yat etmele-
r�n�n en doğru seçenek olduğunu 
�fade ett�ler.

 Tepe, “Ün�vers�te rektö-
rümüzün çok duyarlı ve �lg�l� b�r 
şek�lde olaya yaklaşması �le be-
raber R�ze’de hocalarımız gel-
meden önce amel�yat �ç�n gerekl� 
bütün hazırlıkları hallett�k ve bu 
�k� bebeğ�m�z �ç�n gerekl� tıbb� mü-
dahale bebekler�m�z� yatakların-
dan dah� oynatmadan yer�nde en 
üst tıbb� ek�pman desteğ� �le pro-
fesyonelce hocalarımız tarafın-
dan yer�ne get�r�lm�ş oldu” şekl�n-

de konuştu.
 Ayrıca Tepe, “Tüm bu sü-
reçte emeğ� geçen başta örnek 
duyarlılığı, profesyonelce yakla-
şımı ve fedakârlığı �ç�n derhal �lk 
uçakla R�ze’ye gelen kıymetl� Pro-
fesör Dr. Al� Rıza Karac� ve Dr. 
Ertan Ulucan hocalarımıza, has-
tanem�zdek� hazırlık sürec�n� yö-
net�lmes�nden hocalarımızın kar-
şılanmasına kadar b�z�mle bera-
ber özver�yle hareket eden kıy-
metl� rektörümüz Prof. Dr. Yusuf 
Yılmaza, yen�doğan yoğun bakı-
mızın profesyonel hoca ve çalı-
şanlarına, Sayın Bakanımız Dr. 
Fahrett�n Koca 
ve bakan yar-
dımcımız Dr. Şu-
ay�p B�r�nc� beye 
yürekten teşek-
kürü halkımız 
adına borç b�l�-
r�z" d�yerek söz-
ler�n� tamamladı.
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 Genelgede ayrıca bazı örneklere 

yer ver�lerek, seç�lm�şler�n nasıl 
davranmaları gerekt�ğ� konusu-
nun, daha anlaşılab�l�r hale get�-
r�lmeye çalışıldığını da görmek-
tey�z. Örneğ�n: “İhale süreçle-
r�nde şeffaflık; tems�l, ağırlama 
ve tanıtım törenler�nde şatafat-
tan kaçınan mütevazılık; taşıtla-
rın kullanımında etk�n tak�p ve 

denet�m�n yanında h�zmet dışına çıkma-
ma; yurtdışı görevlend�rmelerde halkın 
yararına olmayan, �mt�yazlara yol açan, k�-
ş�sel faydaya �mkan vermeme; elektr�k tü-
ket�m�n de yasaların verd�ğ� tüm �mkanla-
rı, en yaratıcı ve en ekonom�k şek�lde kul-
lanma; atamalarda ve �şe alımlarda kayır-
macılığa yol açmama; l�yakat dışına çık-
mama �lkeler�ne sıkı sıkıya bağlı kalma” 
konuları özel olarak bel�rt�lm�ş ve seç�lm�ş 
yönet�c�ler�n d�kkat� özell�kle bu konulara 
çek�lm�ş bulunmaktadır.

 Genelgede “İsrafla mücadele; ka-
mu kaynaklarının sürdürüleb�l�r kalkın-
mayı, sosyal adalet� ve refahın tüm toplu-
ma yayılmasını sağlamak �ç�n kullanımın-
da k�l�t önemded�r. Kamu h�zmet�ne seç�l-
me b�r ayrıcalık değ�l, beled�ye başkan ve 
yönet�c�ler� �ç�n büyük sorumluluktur. Bu 
nedenle şatafat ve kamu kaynaklarının �s-
rafından uzak durulmalıdır.”den�lerek, hal-
kın oyuyla bu görevlere seç�lenler�n so-
rumlulukları b�r kez daha hatırlatıldı.

 Örneklenen bu noktalar gerçek-
ten de halkın büyük çoğunluğunu rahat-
sız eden ve çoğu zaman öfke duyulması-
na yol açan; �dareye ve dolayısıyla devle-
te güven� sarsan ; �nsanları umutsuzluğa 
sevk eden ve yaşama sev�nc�n� azaltan 
davranışlardır.

 CHP Genel Başkanının tal�matı 
ve Genel Başkan Yardımcısı �le Genel 
Sekreter�n �mzasıyla Genel Merkezden 
Beled�yelere gönder�len”Kayırmacılık Şa-
tafat ve İsraf �le Mücadele” genelges�nde; 
bu tür davranışlardan uzak durulması a-
çık ve net b�r b�ç�mde ve örnekler de ver�l-
mek suret�yle duyuruldu.

 Halk seç�mler�n�, kamuya yararlı 
olacağına �nandığı, yetk�ler�n� k�ş�sel çı-

karları doğrultusunda kullanmayacağını 
düşündüğü k�ş�ler leh�ne yapmak �ster. Za 
man zaman yanıldığını görse de; hep 
böyle b�r arayış �ç�nded�r. Terc�hler�n� de-
ğ�şt�rmes�n�n neden� de yaşadığı hayal kı-
rıklıklarının yanısıra bu arayıştır. Seçme-
n�n bu arayışını, bazen ‘d�n’ g�b� s�yaset dı-
şında tutulması gereken kutsal konular; 
bazen de �kt�dar gücünü kullanarak eko-
nom�k, sosyal ve s�yasal baskılar �le yö-
netmeye ve yönlend�rmeye çalışmak, u-
zun vadede y�ne güven sarsıcı b�r ortama 
sebeb�yet vermekted�r.

 Bugün halkta, devlet�n her kade-
mes�nde kayırmacılık olduğu �nancı, yö-
net�c�ler�n devlet �mkanlarıyla şatafatlı b�r 
yaşam sürdürdükler� düşünces� ve kamu-
da �srafın b�r türlü b�tmemes�ne duyulan 
öfke neden�yle, her kademedek� yönet�c�-
n�n kend�s�ne çek�-düzen vermes� zama-
nıdır; ve bu değ�ş�m�n gerekl�l�ğ� kuşku-
suzdur.

 Bunların heps� zaten sadel�k �ç�n-
de var olan şeyler. İş k� yönet�c�ler de gör-
se ve anlasalar.

 Aslında b�z yalın ve sade b�r öm-
rü, barış ve huzur �ç�nde geç�rmek �st�yo-
ruz.

 Şu sıralar Kuzey Avrupa ve İs-
kand�nav ülkeler�ne gerçekleşt�rd�ğ�m z�-
yaret neden�yle gördüm k� halkın kend�s�-
n� mutlu, huzurlu, güvenl� ve umutlu gör-
mes� �ç�n bunlar gerek�yor. Çok büyük ev-
lerde yaşayıp, çok lüks arabalara b�nerek 
değ�l; herkes �ç�n geçerl� , eş�tl�kç�, ad�l, b�-

l�me ve eğ�t�me önem veren, sosyal gü-
vences� olan b�r toplumun ferd� olarak 
korkmadan, ürkmeden yaşamak ; kend�s� 
ve çoluk çocuğu �ç�n gelecek kaygısı taşı-
mamak ve kurallara uyan, adaletl� yönet�-
c�lere sah�p olmak.

 Bu “Genelge”y� , onun �ç�n önem-
s�yoruz. Bütün yerel yönet�c�ler�n de uy-
masını, üm�tle bekl�yoruz. Eğ�t�mde, �şe g�-
r�şte, sağlıkta ve sosyal güvenl�kte , kayır-
macılık �stem�yoruz. Yönet�c�ler�n ,kamu-
nun �mkanlarını kend�ler� �ç�n kullanmala-
rına asla �z�n verm�yoruz. Kamu kaynak-
larının �sraf ve doğanın hoyratça talan e-
d�lmes�nden çok rahatsızız.

 H�ç kuşkusuz ekonom� çok önem-
l�; tab� k� k�ş� başı m�ll� gel�r�n yüksekl�ğ� 
refah toplumunun en net gösterges�. An-
cak bu aşamaya geleb�lmek �ç�n , öncel�k-
le yönet�c�ler�n, yönet�lenlere güven ver-
mes� gerek�yor. Topyekün b�r kalkınma 
hamles� ve halkın bu çabaya gönülden 
destek vermes� �ç�n, yönet�me güven duy-
ması lazım.

Suna Karaosmanoğlu 
Türkoğlu 

sunaturkoglu1@gmail.com
OKUR-YAZAR

SADELİK

DOĞUŞTAN KALP HASTALIĞI OLAN İKİZ BEBEKLER BAŞARIYLA AMELİYAT EDİLDİ

Duygu BAKOĞLU
Zümrüt Rize
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 Bakan Kacır R�ze progra-
mı kapsamında �lk olarak R�ze Va-
l�l�ğ�n� z�yaret ett�. Val�l�k b�nasında 
Val� İhsan Sel�m Baydaş ve �l pro-
tokol üyeler� tarafından karşılanan 
Bakan Kacır, Val�l�k şeref defter�n� 
�mzalamasının ardından Val� Bay-
daş �le Val�l�k makamında b�r süre 
görüşerek �l�m�z�n genel durumu 
ve yapılan çalışmalar konusunda 
b�lg� aldı.
 Görüşmeler�n ardından 
Bakan Kacır ve beraber�ndek�ler �l�-
m�zdek� temaslarına devam etmek 
üzere Recep Tayy�p Erdoğan Ün�-
vers�tes� tarafından düzenlenen 

‘Gençl�k Buluşması’ programına 
katıldı. Programda kend�s�ne Tür-
k�ye’n�n �lk Astronotu Alper Geze-
ravcı eşl�k ett�. Ba-kan Kacır prog-
ram önces� Recep Tayy�p Erdoğan 
Ün�vers�tes� D�j�talpark Teknokent 
Proje Pazarı “G�r�ş�m Atölyes� Ön 
Kuluçka Programı’nda yarışan pro-
jeler� �nceled�.
 Programda konuşan Ba-
kan Kacır, Türk�ye'n�n �nsanlı �lk 
uzay b�l�m m�syonunun yapılması-
nın ardından Alper Gezeravcı �le 
çok sayıda gençl�k buluşması ger-
çekleşt�rd�kler�n� �fade ederek, 
“B�z�m �ç�n m�ll� teknoloj� hamles�-
n�n kalb�nde Türk gençl�ğ� var. Sa-
vunma sanay�s�nde ve havacılıkta 
gördük k� Türk gençl�ğ�n�n önünü 
açtığınızda en �y� �şler� yapab�l�yor-

lar” ded�.
 Bakan Kacır programın ar-
dından R�ze T�caret Borsası'-nda 
düzenlenen R�ze Toplu Proje Açılış 
ve İmza Tören�'ne katıldı. Törende 
katılımcılara seslenen Fat�h Kacır, 
son 22 yılda büyüyen güçlü Türk�-
ye'ye yaraşır yatırımları hayata ge-
ç�rd�kler�n� �fade e-derek, "81 şehr�-
m�z�n tamamını adeta �lmek �lmek 
dokuyarak, tar�he mühür vuran 
eserlerle donatıyor ve b�rb�r�nden 
güzel h�zmetlerle buluşturuyoruz. 
Yüreğ�m�ze nakşett�ğ�m�z m�llet�-
m�ze h�zmet sevdasıyla, son 22 yıl-
dır büyüyen güçlü Türk�ye’ye yara-
şır yatırımları b�rer b�rer hayata ge-
ç�r�yoruz. Sayın Cumhurbaşkanı-
mızın güçlü l�derl�ğ� ve kararlılığı �le 
asra bedel yatırımları 22 yılda ül-
kem�ze kazandırdık. Yapılamaz de-
n�lenler� yaptık, olmazları oldur-
duk. İçer�de ve dışarıda, önümüze 
set çekenlere, yolumuzu kapatma-
ya çalışanlara karşı d�k durarak 
'B�z�m davamız m�llete h�zmet da-
vasıdır' ded�k. Böylece Cumhur�-
yet�m�z�n �k�nc� yüzyılına; büyüyen, 
kalkınan, bölges�nde ve dünyada 
söz sah�b� olan güçlü b�r Türk�ye 
olarak adım at-tık. İk�nc� yüzyılda, 
Türk�ye Yüzyılı’nda; asker� �nsan-
sız hava a-racı üret�m�nde dünya-
da l�der, t�car� araç, güneş panel�, 
beyaz eş ya üret�m�nde Avrupa’da 
b�r�nc� olan Türk sanay�s�n� �nşa 

ett�k. Büyük ve güçlü Türk�ye’n�n 
temel ş�arı olan 'M�ll� Teknoloj� Ham-
les�' hedefler�m�z� b�rer b�rer ger-
çekleşt�r�yoruz. M�llet�m�z�n 60 yıl-
lık hayal� Togg �le mav� sulardak� 
güvencem�z TCG Anadolu’yla, sa-
vaş parad�gmalarını değ�şt�ren 
İHA’larımızla, SİHA’larımızla, 
dosta güven, düşmana korku ve-
ren Akıncı, Kızılelma ve m�ll� mu-
har�p uçağımız Kaan �le göğsümüz 
kabarıyor. Tüm bu başarılar, kaza-
nımlar gelecek v�zyonumuzu orta-
ya koyarken, �ler�de yapacağımız 
yen� ve güçlü atılımların da tem�na-
tı n�tel�ğ�nded�r" ded�.

RİZE'Yİ İHYA ETMEYE 

 Sanay� ve Teknoloj� Baka-
nı Mehmet Fat�h Kacır b�r d�z� z�ya-
ret ve temaslarda bulunmak üzere 
R�ze’ye geld�.

DEVAM EDİYORUZ
 Bölgesel kalkınma proje-
ler� ve kalıcı eserlerle R�ze'y� �hya 
etme devam ett�kler�n� söyleyen 
Bakan Kacır, "Ülkem�z� muasır me-
den�yetler sev�yes�n�n de üzer�ne 
taşıma yolculuğumuzda Sayın 
Cumhurbaşkanımızın ata yurdu 
R�ze’n�n yoldaşlığını, kardeşl�ğ�n�, 
kad�rş�naslığını da�ma yanımızda 
h�ssett�k. R�ze’n�n coşkun akan, 
bend�ne sığmayan dereler� g�b�, yü-
reğ�m�zdek� sevg� de kabına sığ-
madı, sığmıyor. Sanay� ve Tekno-
loj� Bakanlığı olarak yatırım teşv�k-
ler�yle, sanay� sektörümüze, 
KOBİ’ler�m�ze sağladığımız �m-
kanlarla ve bölgesel kalkınma pro-
jeler�m�zle, kalıcı eserlerle R�ze’y� 
�hya etmeye de-vam ed�yoruz. Son 
22 yılda şehr�m�zde yen� veya �lave 
yatırımlar �ç�n 428 yatırım teşv�k 
belges� düzenled�k. 18,8 m�lyar l�ra 
sab�t yatırımın, 16 b�nden fazla n�-
tel�kl� �st�hdamın önünü açtık. Şeh-
r�m�zde planlı sanay�leşmen�n bel 
kem�ğ� R�ze Organ�ze Bölgem�z�n 
altyapı ve üstyapı çalışmaları �ç�n 
1,3 m�lyar l�ra finansman sağladık. 
OSB’m�z�n 28 hektarlık gen�şleme 
alanındak� çalışmalarımıza devam 
ed�yoruz. Y�ne son 22 yılda 3 
küçük sanay� s�tes�n� tamamlaya-
rak şehr�m�zde faal�yet gösteren 

KOBİ ölçeğ�ndek� sanay�c�ler�m�ze 
altyapısı hazır ve modern �şyerler� 
sunduk. Sanay� s�teler�m�zde 1900 
�lave �st�hdam oluşturduk. D�ğer 
yandan, R�ze’-n�n büyüme ve kal-
kınma yolculuğunun bel kem�ğ� 
olan KOBİ’ler�m�z�, tüm �mkanları-
mızla destekl�yoruz. 22 yıl önces�-
ne kadar şehr�m�zde sadece �k� 
el�n parmağı kadar KOBİ’m�z KOS-
GEB destekler�nden yararlanıyor-
du. KOSGEB el�yle bugüne kadar 
6 b�n 700’den fazla KOBİ’m�ze 777 
m�lyon l�ra destek sağladık. Özel-
l�kle sel felaket� başta olmak üzere 
doğal afetlerden etk�lenen KO-
Bİ’ler�m�z�n yaralarını hızla sardık 
186 KOBİ'm�ze 207 m�lyon 924 b�n 
526 l�ra finansmanı �lk 12 ayı ger� 
ödemes�z olmak üzere 36 ay vade-
l� olarak kullandırdık" d�ye konuştu.

BU ÜLKEDEN NİCE SELÇUK 
BAYRAKTARLAR, AZİZ 
SANCARLAR ÇIKACAK

 Yapılan yatırımları genç-
lerle buluşturmanın önem�ne değ�-
nen Bakan Kacır, konuşmasını 
şöyle sürdürdü:"Şehr�m�z� b�l�m, 
Ar-Ge ve �novasyonda daha �ler�ye 
taşımak �ç�n teknopark kurduk. 
TÜBİTAK akadem�k, b�l�m �nsanı 
ve özel sektör Ar-Ge destek prog-
ramları kapsamında 162 projeye 
ve 671 b�l�m �nsanına 408 m�lyon 
l�ra destekte bulunduk. 2022’de 
M�ll� Teknoloj� Hamlem�z�n parla-
yan yıldızı hal�ne gelen TEKNO-
FEST’�n heyecanını ve coşkusunu 
R�ze’ye taşıdık. Geleceğ�n b�l�m �n-
sanlarını, b�l�me, teknoloj� üretme-
ye meraklı gençler� bulmak, onla-
rın kapas�teler�n� ortaya çıkarmak 
amacıyla şehr�m�ze Deneyap Tek-
noloj� Atölyes� kazandırdık. Ayrıca 
önümüzdek� dönemde R�ze’m�ze 
�nşallah b�razdan �mza tören�n� ger-
çekleşt�receğ�m�z b�l�m merkez�n� 
kazandıracağız. R�ze Beled�yes� 
ve TÜ-BİTAK �ş b�rl�ğ�nde hayata 
geç�receğ�m�z b�l�m merkez�m�z; 
gençler�m�z�n b�l�m ve teknoloj�ye 
olan �lg�s�n� artıracak. Merkez�m�z; 
doğa b�l�mler�, matemat�k, teknolo-
j�, tasarım, astronom�, u-zay ve ha-
vacılık alanlarında gençler�m�ze 
ed�nd�kler� teor�k b�lg�ler� prat�ğe 
dökme ve kend� projeler�n� gel�şt�r-
me �mkanı sunacak. 1700 metre-
karel�k serg�, 500 metrekarel�k 
atölye �le b�rl�kte planetaryum alan-
ları olacak olan b�l�m merkez�m�z� 
gençler�m�z�n ve R�zel� hemşehr�-
ler�m�z�n h�zmet�ne sunacağız. R�-
zel� u-şakların, kız- erkek, R�zel� 
gençler�n b�l�m ve teknoloj� yolculu-
ğunda takım çalışması ve l�derl�k 
yetenekler�n� de pek�şt�r�yoruz. B�z 
gençler�m�ze yatırım yaptıkça, on-
lara güvend�ğ�m�z� h�ssett�rd�kçe, 
b�l�m merkezler�yle, teknoloj� fest�-
valler�yle, gençl�k mer-
kezler�yle buluştur-
dukça, �nanıyorum k� 
bu ülkeden n�ce Sel-
çuk Bayraktarlar, Az�z 
Sancarlar çıkacak."
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Sayfa 5

 Geçt�ğ�m�z günlerde böl-
gede trafiktek� yol verme kavga-
sında çıkan tartışma sonrasında 
2 k�ş�n�n b�rb�rler�ne s�lahla ateş 
etmes� sonrası 1 k�ş� ölmüştü. Ya-
şanan acı olay sonrası vatandaş-
lar yolun kapalı kalmasına tepk� 
gösterd�ler. Vatandaşlar; yoldak� 
uzayan çalışmaların gerg�nl�ğe 
sebep olduğunu bel�rtt�ler. Bunun 
üzer�ne çalışmalar hızlandırıla-
rak 2 gün �çer�nde tamamlanarak 

yol trafiğe yen�den açıldı.

 R�ze’n�n Çayel� �lçes�nde 
Şa�rler deres�nde yapılan ıslah 
çalışması kapsamında Esk�pa-
zar Mahalles� Yusuf Kurçenl� Cad-

des�nde kapatılan yol trafiğe ye-
n�den açıldı.

 Vatandaşlar sosyal med-
yadan yaptıkları tepk�de; “İk� se-
ned�r b�t�r�lemeyen dere ıslahı do-
layısıyla yollar kapalı. Bugünde 
çarşamba trafik oldukça yoğun 
şelale yolu öğrenc� serv�sler� çay 
kamyonları beton m�kserler�, ö-
zel araçlar vs böyle b�r durumda 
b�le alternat�f yolların kenarları 
park etm�ş araçlarla dolu. Emn�-
yet neden bu yollardak� trafik akı-
sını denetlemez, 
cezalandırmaz. 
Elbette h�çb�r 
neden �nsan ca-
nına kıymaya 
sebep asla ola-
maz ayrı konu”

 Devlet Su �şler� (DSİ) ta-
rafından yapılan Şa�rler deres�n-

dek� �shal çalışmaları kapsamın-
da Esk�pazar Mahalles� Yusuf 
Kurçenl� Caddes�nde yol trafiğe 
kapatıldı. Trafiğe kapatılan yol al-

ternat�f yollardan ver�lmeye baş-
lanmıştı. Alternat�f yolun dar ol-
ması ve dere ıslahında yapılan 
çalışmalar uzadıkça bölgede tra-
fik sorunu büyümeye başladı. 
Özell�kle okullar bölges� olması 
dolayısıyla sabah ve akşam sa-
atler�nde yaşanan trafik sorunu 
bölge halkının tepk�ler�ne neden 
olmuştu.

TEPKİLER SONRASI 
YOL 2 GÜNDE AÇILDI

 Yolun çok uzun süre ka-
palı kaldığını söyleyen bölge 
halkı “�lle de acı b�r olay mı yaşa-
mamız gerek�yordu” d�ye tepk� 
gösterd�ler.

 Çayel� Beled�yes� tara-
fından yapılan açıklamada, pro-
jen�n �lçen�n en öneml� �ht�yaçla-
rından b�r� olduğu vurgulanarak, 
"Sesl�dere İçme suyu Projes� �ha-
le ed�lerek Ekş� İnşaat �le sözleş-
me �mzalandı. İlçem�ze hayırlı u-
ğurlu olsun" den�ld�. Projen�n üç 
yıl �ç�nde tamamlanması beklen�-
yor.

 Çayel�’n�n uzun süred�r 
devam eden su sorununu çöz-
mek amacıyla başlatılan Sesl�-

dere İçme suyu Projes�'n�n �hale-
s� başarıyla tamamlandı. Proje-
n�n �hales� 378.904.000,00  be-

delle Ekş� İnşaat Taahhüt Ma-
denc�l�k Enerj� Üret�m L�m�tet Ş�r-
ket� tarafından kazanıldı ve söz-

leşme �mzalandı.

 Çayel� Beled�ye Başkanı 
İsma�l Hakkı Ç�ftç�, yaptığı açık-
lamada, 2015 yılında resm� baş-
vurusu yapılan ancak çeş�tl� se-
beplerle �lerleyemeyen bu proje-
n�n, göreve geld�kler� andan �t�ba-
ren yürüttükler� g�r�ş�m ve bakan-
lık görüşmeler� net�ces�nde ha-
yata geç�r�ld�ğ�n� bel�rtt�. Ç�ftç�, "İl-
çem�z �ç�n uzun süred�r tak�p ed�-
len b�r proje net�ceye ulaştı. Bu 
proje, Çayel�'n�n 50 yıllık su soru-

nunu çözecek ve bütün hayatlara 
dokunacak" ded�.
 Başkan Ç�ftç�, projen�n 
gerçekleşmes�nde emeğ� geçen 
tüm paydaşlara teşekkür ederek, 
"Bu proje �lçem�z�n ş�md�ye kadar 
yapılmış en büyük projes�. Sağ-
lıklı suyun evler�m�ze sürdürüle-
b�l�r ve kes�nt�s�z olarak ulaşması 
�ç�n yakından tak�p edeceğ�z ve 
gayret göstereceğ�z" �fadeler�n� 
kullandı. 
 Sesl�dere İçme suyu Pro-
jes�, Çayel�'n�n su sorununu kök-
ten çözecek ve ge-
l eceğe  yöne l � k 
büyük b�r adım ola-
rak değerlend�r�l�-
yor. Projen�n ta-
mamlanmasıyla b�r-
l�kte �lçen�n su �ht�-
yacı güvence altı-
na alınmış olacak.
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ÇAYELİ’NDE YAŞANAN VAHİM OLAY SONRASI KAPALI YOL AÇILDI

İlyas GÜR
Zümrüt Rize

ÇAYELİ'NİN SU SORUNU ÇÖZÜME KAVUŞUYOR

GÜLCAN YILDIRIM
Zümrüt Rize

 Doğu Karaden�z'de 
çay hasadı sezonunda çalışan 
Senegall� �şç�ler, kaçak çalış-
tıkları gerekçes�yle sınır dışı e-
d�lecek. Günlük en az 2 b�n TL 
ücretle çalışan bu �şç�ler�n, ba-
sında çıkan görüntüler�n�n ar-
dından jandarma ek�pler� tara-
fından gözaltına alındığı ve İs-
tanbul'a gönder�lerek sınır dışı 
�şlemler�n�n başlatıldığı öğre-
n�ld�.

HİKAYESİ

AFRİKALI İŞÇİLERİN ÇAY 
HASADINDAKİ YERİ

SÜLEYMAN AKBAY'IN 

 Senegall� �şç�ler�n ka-
çak çalıştıkları gerekçes�yle sı 
nır dışı ed�lme kararı, basında 
çıkan görüntüler�n ardından 
alındı. Jandarma ek�pler� tara-
fından gözaltına alınan �şç�le-
r�n İstanbul'a gönder�lerek sı-
nır dışı ed�lecekler� bel�rt�ld�. 
Bu durum, Doğu Karaden�z 
Bölges�'nde çay hasadında ça-
lışan yabancı �şç�ler�n durumu-
nu yen�den gündeme get�rd�.

 Trabzon'un Of �lçes�n-
de 3 yıldır çay toplayan Sene-
gall� Süleyman Akbay, Türk�-
ye'dek� �lk yılında İstanbul'da 
yaşadığını, çay sezonu başla-
dığında �se Trabzon'a geld�ğ�n� 
anlatıyor. Akbay, çay toplama-
ya makasla başladığını, ardın-
dan motorlu kes�m yapmaya 
geçt�ğ�n� bel�rterek, arkadaşla-
rına da bu �ş� öğrett�ğ�n� söylü-
yor. "Sıcak havalarda bakıyo-
ruz burada yaşayan vatandaş-
lar oturuyorlar ama b�z çalışı-
yoruz," d�yen Akbay, Senegal'-
den Türk�ye'ye gelmen�n zor-
luklarına rağmen burada çalış-

maktan memnun olduğunu 
�fade ed�yor.

 Doğu Karaden�z'de 
çay hasadı, bölge ekonom�s� 
�ç�n büyük b�r öneme sah�p. 
Ancak kaçak çalışma ve sınır 
dışı ed�lme 
s ü r e ç l e r � , 
hem �şç�ler� 
hem de üret�-
c�ler� zorlu b�r 
duruma so-
kab�l�r.

 Geçt�ğ�m�z yıllarda 
Gürc�stan'dan gelen �şç�lerle 
yapılan çay toplama �şlemle-
r�nde, son yıllarda özell�kle Af-
r�ka'dan, daha çok da Senegal' 
den gelen �şç�ler terc�h ed�lme-
ye başlandı. Çalışkanlıkları ve 
uyumlarıyla d�kkat çeken bu �ş-
ç�ler�n sayısı, son yıllarda artış 

gösterd�. Senegall� çay �şç�ler�, 
sabahın erken saatler�nde baş-
layarak günlük en az b�r ton 
çay topladıklarını bel�rt�yor.

ÇAY İŞÇİLERİNİN SINIR 
DIŞI EDİLME SÜRECİ

 Senegall� �şç�ler�n sı-
nır dışı ed�lmes�, çay üret�c�le-
r�n� de etk�leyeb�l�r. Üret�c�ler, 
Senegall� �şç�ler�n çalışkanlık-
larından ve �şler�ne olan bağlı-
lıklarından memnun oldukları-
nı bel�rt�rken, bu durumun çay 
hasadı süreçler�n� nasıl etk�le-
yeceğ� merak konusu.

 R�ze’n�n Kalkandere �lçes�nde 
l�se son sınıf öğrenc�ler� �ç�n YKS sına-
vı önces� moral gez�s� düzenlend�. Mü-
zeler Haftası kapsamında gerçekleşt�-
r�len etk�nl�k, Kalkandere Kaymakam-
lığı h�mayeler�nde ve Kalkandere Be-
led�yes�n�n katkılarıyla yapıldı.
 Moral gez�s�n�n amacı, öğren-
c�ler�n sınav önces� mot�vasyonlarını 
artırmak ve kaygılarını azaltmaktı. Bu 
doğrultuda, öğrenc�lere �lçen�n tar�h� 
ve doğal güzell�kler� tanıtıldı. Gez�ye 
Kalkandere Kaymakamı Alpay D�ncel, 
Beled�ye Başkanı Mehmet Yılmaz, İl-
çe M�ll� Eğ�t�m Müdürü Aydın Merta-
yak, �l encümenler�, da�re am�rler� ve 
öğretmenler de katılarak öğrenc�lere 
eşl�k ett�.
 Gez�, Hüsey�nhoca Köyü Sa-
h�l Cam� z�yaret�yle başladı ve Kalkan-

dere'n�n en esk� cam�s� olan Tulun Ca-
m� �le devam ett�. Öğrenc�ler, tar�h� me-
kanları gezerek hem kültürel b�lg� e-
d�nd�ler hem de sınav önces� stresler�-
n� atma fırsatı buldular. Gez�n�n son du-
rağı �se Çağlayan Şelales� oldu. Bura-
da öğrenc�lerle p�kn�k yapılarak key�fl� 
anlar yaşandı ve gez� tamamlandı.
 Etk�nl�k sonunda öğrenc�lere 
moral ver�c� konuşmalar yapıldı. Kay-
makam Alpay D�ncel, Beled�ye Başka-
nı Mehmet Yılmaz ve d�ğer yetk�l�ler, 
öğrenc�lere sınavda ba-
şarılar d�leyerek moral 
desteğ�nde bulundu. Öğ-
renc�ler, bu anlamlı gez� 
�ç�n yetk�l�lere teşekkür 
ederek sınava daha mo-
t�ve b�r şek�lde hazırla-
nacaklarını bel�rtt�ler.

DOĞU KARADENİZ'DE ÇAY TOPLAYAN SENEGALLİ 
İŞÇİLERİN SINIR DIŞI EDİLMESİ KARARI

İlyas GÜR
Zümrüt Rize

KALKANDERE’DE LİSE ÖĞRENCİLERİNE MORAL GEZİSİ

Cem�l BİLGİLİ
Zümrüt R�ze



 R�zel� çay üret�c�s� çayı-
nı bahçes�nden çıkarmak ve ta-
şımak �ç�n bulduğu prat�k yön-
temle d�kkatler� üzer�ne topladı.
 Yaş çay sezonu hız kes-
meden devam ed�yor. Çay tarım 

araz�ler�ne g�ren üret�c�ler sade-
ce çay toplamıyor, R�ze'n�n en-
gebel� araz�ler� �le de mücadele 
ed�yor. R�ze'n�n Ardeşen �lçes�-
ne bağlı Armağan Köyü'nde b�r 
üret�c�n�n topladığı çayı taşımak 

�ç�n bulduğu yöntem 
herkes�n d�kkat�n� çe-
k�yor.
 Yokuş yukarıya 
çıkarmak zorunda ol-
duğu çay bezler�ne b�r 
�p bağlayan R�zel� çay 
üret�c�s� �p�n d�ğer 
ucunu �se kamyonet�n 
kasasına bağlayıp ça-
yını yokuş olan tarım 
araz�s�nden çekerek çı-
kardı. Çayı çekeb�l-
mek �ç�n �se ağaca ma-
kara s�stem� kurdu. O 
anları da cep telefonu 
kamerasıyla kaydede-

rek sosyal medya-
da paylaşan üret�-
c�n�n bu paylaşımı 
büyük beğen� top-
ladı.

Sayfa 6

 ÇAYKUR, organ�k çaya 
get�rd�ğ� yen� düzenleme �le "or-
gan�k olmayan çayın organ�km�ş 
g�b� satılmasının" önüne geçt�.
 İkl�m şartları neden�yle 
R�ze, Artv�n, Trabzon ve G�resun' 
da toplanan çaylar fabr�kalarda 
yoğunluk oluşmasına neden ol-
du. Bu nedenle ÇAYKUR kon-
tenjan uygulamasına geçt�. Çay 
İşletmeler� Genel Müdürlüğü 
(ÇAYKUR) Yönet�m Kurulu Baş-
kanı ve Genel Müdürü Yusuf Z�ya 
Al�m, 4 Mayıs'ta başlayan yen� 
çay sezonunu değerlend�rd�. Üre-
t�c�lere da�r b�rçok konuya açıklık 
get�ren Al�m, aynı zamanda ÇAY-
KUR'un organ�k çay konusunda-
k� yen� uygulamasını da anlattı. 
Bu yıl tüm bölgelerde yaş çayın 
aynı anda gelmes�yle fabr�kalar-
da yığılma olduğunu ve bu ne-
denle kontenjan uygulamasına 
geç�ld�ğ�n� kaydeden Yusuf Z�ya 
Al�m, "Bu yıl �lk defa çay bölgede 

her yerde aynı anda başladı ve 
halen devam ed�yor. Düne kadar 
kontenjan uygulanmaması �ç�n 
kapas�tey� bayağı zorladık. B�r-
kaç gün daha �ster �stemez aşırı 
b�r yoğunluk olunca, hatta alımla-
rımız �k� katına çıkınca, 12 b�n ton 
g�b� b�r stokumuz olunca dekara 
50 k�lo alım uygulaması başlat-
tık. Amacımız üret�c�m�z� daha 
rahat satacakları şek�lde çayları-
nı alab�lmek, rahatlıklarını öne çı-
karmak. N�yet�m�z üret�c�m�zden 
yana olmaktı, öyle de devam ed�-
yor. 50 k�logramlık dekar başına 
uygulama zaten kontenjanda sa-
yılmaz. Bu şekl�yle alımlarımız 
devam ed�yor, �nşallah böyle 
devam edecek" ded�.

AZ DA VERSE, ÇOK DA 
VERSE DEKAR BAŞI 

DESTEK ALACAK

 Üret�c�ler�n tüm çayını al-
makta kararlı olduklarını ancak 
çayını kısa sürede b�t�rmek �ste-
yen üret�c�ler neden�yle fabr�ka-
larda yoğunluk oluştuğunu kay-
deden Al�m, "ÇAYKUR olarak b�z 

her zaman üret�c�m�z�n yanında-
yız. Ancak üret�c�m�ze de acele et-
meden, normal rut�n şartlar altın-
da alımların devam edeceğ�n�, 
her zaman üret�c�ler�m�z�n yanın-
da olduğumuzu b�lmeler�n� �ste-
r�z. Tab�� k� b�z�m de kapas�tem�z 
9 b�n 250 tondur. Bunun üzer�ne 
çıkan alımlar olduğu zaman �ster 
�stemez zorlanıyoruz. Az önce de 
söyled�ğ�m g�b� bu zorluğu b�le 
göze alaraktan han� h�çb�r uygu-
lama yapmadan devam edel�m �s-
ted�k ama üret�c�ler�m�z b�r cu-
martes� pazarda çayını b�t�rmey� 
hedefl�yor. Hep�m�z aynı zaman-
da çay üret�c�s�y�z. 2 günde çayın 
b�tmeyeceğ�n� hep�m�z b�l�r�z. 
Ama normal b�r şek�lde devam et-
mes� durumunda çayın tamamını 
almaya kararlı olduğumuzu da 
söylüyoruz. H�ç k�msen�n çayını 
dışarıya bırakmayacağımızı da 
söylüyoruz. Üret�c�m�z�n yanında 
yız, nakl�yec�m�z�n yanındayız, 
yükley�c�n�n yanındayız, herke-
s�n yanındayız. Çay �ç�n yapılab�-
lecek ne varsa b�z kurum olarak 
bunları yapmaya hazırız. Hazır-
lıklarımızı yapmışız" ded�.

 Yaş çay taban fiyatının 
dolar bazında geçt�ğ�m�z yıllara 
göre daha fazla b�r zam aldığını 
d�le get�ren Al�m, "F�yat konusun-
da da bazı sıkıntılar oluyor. Yıllar 

�t�barıyla bakıldığı zaman resm� 
olarak ben s�ze fiyat konusunda 
b�lg� verey�m �st�yorum. Han� hep 
dolar bazından bahsed�yoruz ya. 
Dolar şöyle oldu, böyle oldu. Me-
sela bu senek� artışımız dolar ü-
zer�nden bakıldığı zaman 59 
sent, geçen sene 56 sent, daha 
öncek� sene 43 sent, daha önce-
k� sene 46 sentt�. Yan� bu sene ön-
cek� yıllara bakıldığı zaman fiyat-
lama konusunda üret�c�m�z�n 
daha da �y� b�r fiyat aldığını gös-
ter�r" şekl�nde konuştu.

BU SENE ÖNCEKİ YILLARA 
BAKILDIĞI ZAMAN İYİ BİR 
FİYAT ALDIĞINI GÖSTERİR

ZAMMI BİZ DE BEKLİYORUZ
 Yaş çay taban fiyatı �le a-
çıklanması beklenen kuru çay 
zammının henüz açıklanmadığı-
nın hatırlatılması üzer�ne Al�m, 
"Yaş çayla kuru çay zammı aynı 
anda açıklanıyordu. B�z b�r den-
ge kurmuştuk, g�d�yorduk. Bu se-
ne de aynı şek�lde arz ett�k. Tale-
b�m�z doğrudan karşılandı, de-
ğerlend�r�l�yor. Muhtemelen ola-
caktır. Ama b�z de bekl�yoruz. 
Vakt� saat�n� b�lm�yorum. Bugün 
zam olsa öncek� seneden kalan 
çayımızı da zamlı satmış olaca-
ğız. B�z şu anda öncek� yıldan ka-
lan çayımızı satıyoruz. Han� bu 
senek� çayı henüz pakete koy-
madık. Bunu koyunca zararlı ola-
cak. Bu senek� üret�m g�rd� m� za-
rar tab�� k� �ster �ste-
mez gözükeb� l � r 
ama açıklanacağı 
zaman artık arada-
k� farkı kapatırız" 
şekl�nde konuştu.

 Geçt�ğ�m�z yıllarda orga-
n�k çaya ver�len destek k�logram 
başına hesaplanırken bu yıl ÇAY-
KUR yen� b�r düzenleme �le üret�-
c�ler�n�n karşısına çıktı. Bundan 
sonrak� yıllarda desteklemey� k�-
logram başına hesaplamayacak 
olan ÇAYKUR dekar başına he-
saplayacak. Böylel�kle organ�k ol-
mayan çayın organ�km�ş g�b� sa-
tılmasının önüne geç�lm�ş ola-
cak. Bazı �y� n�yetl� olmayan va-
tandaşların normal çayı organ�k 
çay g�b� satma düşünces�ne kar-
şı yen� b�r s�stem gel�şt�r�ld�ğ�n�n 
altını ç�zen Al�m, "Üret�c�ler�m�z�n 
heps�n� kapsamasın, yan� yanlış 
b�r şek�lde b�r şey söylem�ş olma-
yayım ama han� konvans�yonel 
alıp organ�k d�ye satmak g�b� �ste-
yen k�ş�ler olab�l�yordu. B�z deka-

ra destek vererekten h�ç k�msey� 
o yola yönlend�rmek �stemed�k. 
Han� herkes çayını verecek. Az 
da verse, çok da verse dekar ba-
şı destek alacak. Bu da geçen se 
ne verd�ğ�m�z desteğ�n altında 
kalmayacak. Zaten bu hemen 
mayıs ayında bel�rlenm�yor. Me-
sela geçen sene de bunu b�z 7-8 
yıldır, toplanan çayın akab�nde 
�k� ay geç�yor. 2 ay sonra teşv�k�n� 
ödüyoruz. Her sene böyle" ded�.
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ÇAYKUR’DAN ORGANİK ÇAYDA YENİ UYGULAMA

İlyas GÜR
Zümrüt Rize

İlyas GÜR
Zümrüt Rize

RİZELİ’NİN ÇAY TAŞIMA YÖNTEMİ İLGİ ÇEKTİ

1-Açılış ve yoklama,

5–2024–2027 Yılına a�t 3 Yıllık Tahm�n� bütçen�n okunması ve görü-
şülmes� ve Kabulü,

7-D�lek ve temenn�ler,

GÜNDEM:

 Günlük yayınlanan Yerel b�r Gazetede �lan ed�lerek Üyeler�m�-
ze duyuru yapılmasına,    Ömer YILMAZ
   R�ze Amatör Futbolcular Derneğ� Başkanı

2-Başkanlık D�vanın oluşumu ve saygı duruşu,
3-Yönet�m Faal�yet, Gel�r-G�der Raporlarının Okunması İbrası,

 Derneğ�m�z�n Olağan Genel Kurul toplantısı 15 Haz�ran 2024 
Cumartes� Günü Saat 12.00’de aşağıda bel�rt�len gündemle; Reşad�-
ye Mah. Şenol B�rol Futbol Sahası Gençl�k spor tes�sler� �dar� b�nası 
Toplantı salonunda yapılacaktır.

4-Denet�m Kurulu raporlarının okunması ve �brası,

 Çoğunluk sağlanamaması hal�nde 1 hafta sonra aynı Gün-
dem, aynı Saat ve yerde 22 Haz�ran 2024 Cumartes� günü saat 
12.00’de yapılacaktır.

6-Yönet�m Kurulu, Denetleme Kurulu, D�s�pl�n Kurulu seç�m� ve 
A.F.Fed ( 5 As�l 5 Yedek üye tesp�t� )

8-Kapanış.

RİZE AMATÖR FUTBOLCULAR DERNEĞİ’NDEN
OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISI



 4. dak�kada Hatayspor 
öne geçt�. Ceza sahasının sağın-
da topu kazanan Kam�l Ahmet 
Çörekç�, meş�n yuvarlakla �çer�ye 
kadar g�rd�. Bu oyuncunun sert 

şutunda, kalec� Tarık Çet�n'�n çı-
kardığı topu önünde bulan Dele-
Bash�ru'nun vuruşunda, meş�n 
yuvarlak ağlarla buluştu: 1-0

Çaykur R�zespor: Tarık Çet�n, 
Al�kulov, Hojer (Dk. 62 Hal�l İbra-
h�m Pehl�van), Shelvey (Dk. 56 
Mame Mor Faye), Ga�ch, Olawo-
y�n, Seyfett�n Anıl Yaşar, Muam-
mer Sarıkaya (Dk. 81 Güvenç Us 
ta), Muhammet Taha Şah�n (Dk. 
81 Eray Korkmaz), M�that Pala, 
M�nchev (Dk. 81At�lla Mocs�),

 Karşılaşmanın �lk yarısı-
nı Hatayspor 1-0 önde kapattı.

 Bu sonuçla Hatayspor ra-
k�pler�n�n puan kaybetmes� üzer�-
ne l�gde kalmayı başardı.

 Yeş�l - Mav�l� Futbolcu-
lar Mers�n'de Oynadığı Son 
Maçtan Sonra Tekn�k Kadro Ve 
Futbolcular R�ze'ye Dönmeye-
rek Tat�le Çıktılar.

Goller: Dk. 4 Dele-Bash�ru, Dk. 
57 Strandberg (Atakaş Hatays-
por)

 Ç.R�zespor Bu Sezon 
50 Puan Toplayarak Külüp 
Tar�-h�nde En Çok Puan Topla-
dığı Sezonu Yaşadı.

 Trendyol Süper L�g'�n 38. 
ve son haftasında Atakaş Ha-
tayspor, Çaykur R�zespor'u Mer-
s�n'de 2-0 yend�. Hatayspor, ra-
k�pler�n�n puan kaybetmes�yle 
l�gde kaldı.

Atakaş Hatayspor: 2 - Çaykur R�-
zespor: 0

Hakemler: Abdulkad�r B�t�gen, 
Mustafa Savranlar, Anıl Usta

 90+2. dak�kada ceza sa-
hası önünde topla buluşan Al�ku-
lov'un sert şutunda, Erce Kar-
deşler topu kornere çeld�.

Atakaş Hatayspor: Erce Kar-
deşler, Cemal� Sertel (Dk. 86 O-

ğuzhan Matur), Recep Burak Yıl-
maz, K�lama, Kam�l Ahmet Çö-
rekç�, Matondo, Görkem Sağlam 
(Dk. 79 Hodz�c), Boudjemaa, De-
le-Bash�ru, Ömer Faruk Beyaz 
(Dk. 73 Dadashov), Strandberg 
(Dk. 79 Hal�l Derv�şoğlu)

 Karşılaşmayı Hatayspor 
2-0 yend�.

 Emre Belözoğlu'nun ça-
lıştırdığı Başkent ek�b�, Hatays-
por'un kazanmasıyla b�rl�kte 40 
puanla 18. sıraya ger�led�.

 Yeş�l - Mav�l� Takım L�-
g�n Son Maçında Mers�nde Kü-
mede Kalma Mücadeles� Veren 
Rak�b� Hatayspor'a Her İk� Ya-
rıda Kales�ne Gördüğü Goller-
le 2 - 0 Mağlup Oldu.

Stat: Mers�n

 Hatayspor, rak�pler�n�n 
puan kaybetmes�yle l�gde 
kaldı

 5. dak�kada sol kanatta 
kazandığı topla ç�zg�ye kadar �-
nen M�nchev'�n ceza sahası �çer�-
s�ne ortasında meş�n yuvarlakla 
buluşan Muammer Sarıkaya'nın 
vuruşunda, top üstten auta g�tt�.

 Oldukça Eks�k B�r Kad-
ro İle L�gde Son Sefere Çıkan 
Atmaca Maç Boyunca B�r Tür-
lü Kend�s�nden Beklenen Per-
formansı Gösteremed�..

 13. dak�kada Shelvey'e 
baskı yaparak topu kazanan Ö-
mer Faruk Beyaz'ın ceza yayı dı-
şından sert vuruşunda, kalec� Ta-
rık Çet�n topu tokatlayarak çıkar-
dı. Yen�den topla buluşan Ömer 
Faruk tekrar kaley� yokladı, me-
ş�n yuvarlak defansa çarparak u-
zaklaştı.
 16. dak�kada savunma-
dan gelen uzun pasla topla bulu-
şan Stranberg'�n ceza sahası dı-
şından vuruşunda, meş�n yuvar-
lak üstten auta çıktı.
 34. dak�kada sol kanat-
tan ceza sahası �çer�s�ne g�ren 
Dele-Bash�ru, müsa�t poz�syon-
dak� Ömer Faruk Beyaz'a topu çı-
kardı. Bu oyuncunun vuruşunda 
meş�n yuvarlak az farkla dışarı 
g�tt�.

 57. dak�kada Hatayspor 
farkı 2'ye çıkardı. Görkem Sağ-
lam'ın pasıyla sol kanatta topla 
buluşan Cemal� Sertel'�n ortasın-
da topu kafayla kaleye gönderen 
Strandberg meş�n yuvarlağı ağ-
larla buluşturdu: 2-0.
 73. dak�kada Cemal� Ser-
tel'�n taç atışında topla buluşan 
Dele-Bash�ru, sol kanattan ceza 
sahası �çer�s�ne kadar g�rerek 
meş�n yuvarlağı kaleye gönder-

d�, kalec� Tarık Çet�n topu ayakla-
rıyla kornere attı.

 Süper L�g'den düşen son 
takım Ankaragücü oldu.
 Süper L�g'�n son hafta-
sında küme düşen 4. takım bell� 
oldu. Ankaragücü, Trabzon'da �k� 
kez öne geçmes�ne rağmen son 
dak�kalarda yed�ğ� gollerle 4-2 
mağlup olup 1. L�g'e düştü.
 Süper L�g'de şamp�yo-
nun bell� olduğu son haftada kü-
me düşen son takım da bell� oldu. 
İstanbulspor, Pend�kspor ve Ka-
ragümrük'ün ardından Süper L�g' 
den düşen son takım Ankaragü-
cü oldu.

 Hatayspor sahasında R�-
zespor'u Dele-Bash�ru ve Strand 
berg'�n goller�yle 2-0 yenerek teh-
l�ke hattından çıktı ve 41 puanla 
15. sırada sezonu noktaladı.

SONUÇLAR
Pend�kspor 0-1 Gaz�antep FK
Trabzonspor 4-2 
Ankaragücü

 Son haftaya 40 puanla 
16. sırada g�ren Ankaragücü, haf 
ta arasında kupa final�ne çıkan 

ve rotasyon yapan Trabzonspor 
deplasmanında �k� kez öne geç-
mes�ne rağmen son dak�kalarda 
yed�ğ� 3 golün ardından 4-2 mağ-
lup olarak l�ge veda ett�.

 Son haftaya 41 puanla 
15. sırada g�ren Konyaspor, şam-
p�yonluk yarışındak� Galatasa-
ray'a taraftarı önünde 3-1 kay-
betmes�ne rağmen Ankaragü-
cü'nün de Trabzonspor'a yen�l-
mes�yle l�gde kalmayı başardı.

Konyaspor 1-3 

Hatayspor 2-0 
Çaykur R�zespor

Galatasaray
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ATMACA HATAYSPOR'U LİGDE TUTTU! 2 - 0

TRENDYOL SÜPER LİG 38. HAFTA PUAN DURUMU

TRENDYOL SÜPER LİG 38.  HAFTA MAÇ SONUÇLARI

SELİM DENİZALP
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 Oldukça Eks�k B�r Kad-

ro İle L�gde Son Sefere Çıkan 
Atmaca Maç Boyunca B�r Tür-
lü Kend�s�nden Beklenen Per-
formansı Gösteremed�..

 Yeş�l - Mav�l� Futbolcu-
lar Mers�n'de Oynadığı Son 
Maçtan Sonra Tekn�k Kadro Ve 
Futbolcular R�ze'ye Dönmeye-
rek Tat�le Çıktılar.

 Yeş�l - Mav�l� Takım L�-
g�n Son Maçında Mers�nde Kü-
mede Kalma Mücadeles� Veren 
Rak�b� Hatayspor'a Her İk� Ya-
rıda Kales�ne Gördüğü Goller-
le 2 - 0 Mağlup Oldu.

 Ç.R�zespor Bu Sezon 
50 Puan Toplayarak Külüp 
Tar�-h�nde En Çok Puan Topla-

dığı Sezonu Yaşadı.

ATAKAŞ HATAYSPOR: 2 
ÇAYKUR RİZESPOR: 0
 Hatayspor, rak�pler�n�n 
puan kaybetmes�yle l�gde 
kaldı

Atakaş Hatayspor: Erce Kar-
deşler, Cemal� Sertel (Dk. 86 O-
ğuzhan Matur), Recep Burak Yıl-
maz, K�lama, Kam�l Ahmet Çö-
rekç�, Matondo, Görkem Sağlam 
(Dk. 79 Hodz�c), Boudjemaa, De-
le-Bash�ru, Ömer Faruk Beyaz 
(Dk. 73 Dadashov), Strandberg 
(Dk. 79 Hal�l Derv�şoğlu)
Çaykur R�zespor: Tarık Çet�n, 
Al�kulov, Hojer (Dk. 62 Hal�l İbra-
h�m Pehl�van), Shelvey (Dk. 56 
Mame Mor Faye), Ga�ch, Olawo-
y�n, Seyfett�n Anıl Yaşar, Muam-

mer Sarıkaya (Dk. 81 Güvenç Us 
ta), Muhammet Taha Şah�n (Dk. 
81 Eray Korkmaz), M�that Pala, 
M�nchev (Dk. 81At�lla Mocs�),
Goller: Dk. 4 Dele-Bash�ru, Dk. 
57 Strandberg (Atakaş Hatays-
por)

Devamı 7'de
 Trendyol Süper L�g'�n 38. 
ve son haftasında Atakaş Ha-

tayspor, Çay-
kur R�zespor'u 
Mers�n'de 2-0 
yend�. Hatays-
por, rak�pler�-
n�n puan kay-
b e t m e s � y l e 
l�gde kaldı. 

Stat: Mers�n
Hakemler: Abdulkad�r B�t�gen, 
Mustafa Savranlar, Anıl Usta

 Yen� sezonda kulübü-
müz tekn�k d�rektörlük görev� �ç�n 
İlhan Palut �le 1 yıllık anlaşmaya 
vardı.

YEŞİL - MAVİLİ TAKIMLA BİR 
YIL DAHA SÖZLEŞME UZATA-
CAK OLAN TEKNİK DİREKTÖ-
RÜ İLHAN PALUT : DOĞRU 
TAKVİYELERLE DAHA İYİSİNİ 
YAPACAĞIZ
 Tekn�k Patron Palut Yap-
tığı Açıklamada Şunları Söyled� ; 
"B�z�m adımıza zor başlayan b�r 
sezon başlangıcıydı. Takım kuru 
lumu, transferler, tecrübe derken 
takımım �y� b�r performans gös-
terd�. Antalyaspor gal�b�yet� son-
rası Avrupa kupası hedefine gel-
d�k ama son düzlükte kötü sav-

rulduk. İy� başladık, son düzlükte 
�y� b�t�remed�k. Yen� b�r takım kur-
muştuk, tecrübe ed�nd�k, yen� çı-
kan b�r takım �ç�n �y� b�r sezon ge-
ç�rd�k d�yeb�l�r�z. Tatlısıyla, acısıy 
la b�t�rd�k. G. Saray takımını kut-
luyorum şamp�yon oldular, küme 
düşen takımlara geçm�ş olsun d�-
yorum. Gönül �sterd� k� �lk beş he-
defim�ze ulaşsaydık. Ç.RİZESPOR'DA 
 Bu sezon bazı temeller� 
attık d�yeb�l�r�m, sonu har�ç çok 
�y� geçt�. Futbolda �st�krar çok ö-
neml�. Bende k�ş� olarak �st�krarlı 
b�r yapıya sah�b�m. Gelecek se-

zon bu takım doğru takv�yel�ler-
le, bell� noktalara dokunuşlarla 
daha �y�s�n� yapab�l�r üm�d�nde-
y�m, dolayasıyla gelecek sezon 
R�zespor'un başarısı �ç�n çalışa-
cağız. Tekrar söylüyorum, doğru 
yapılanma �le daha başarılı ol-
mak �ç�m çalışacağız, seneye de 
Ç.R�zespor'un başındayım".

BEKLENEN İMZA GÜNÜ 
YAKLAŞTI

 İlhan Hoca B�r Yıl Daha 
Yeş�l - Mav�l� Takımın Başında 

Olacak..
 Çaykur R�zespor’umuz 
tekn�k d�rektör İlhan Palut �le 
2024-2025 sezonu �ç�n 1 yıllık an-
laşma sağladı.

 Deney�ml� ve başarılı tek-
n�k d�rektör İlhan Palut �ç�n önü-
müzdek� günlerde �mza tören� dü-
zenlenecek. Tekn�k d�rektörü-
müz İlhan Palut'u yen�den tebr�k 
ed�yoruz..

SELİM DENİZALP

İLHAN PALUT BİR YIL DAHA Ç.RİZESPOR'UN BAŞINDA !..

ATMACA HATAYSPOR'U LİGDE TUTTU! 2 - 0

ATAKAŞ HATAYSPOR: 2 
ÇAYKUR RİZESPOR: 0


